
Referat fra bestyrelsesmøde den.9 november 2021 

 

1. Tilføjelser til Dagsorden: Skydeplanen blev gennemgået og godkendt – Susanne giver 

jægerne besked. 

 

2. Nyt fra formanden: Formanden har deltaget i fejring af Kredsvindere og DM-pokalvindere 

fra kreds 3. 

 

DCH Langå var repræsenteret med 3 kredsvinder og 1 DM 2 plads 

Inge Lise & Ayo – kredspokalen i A-klassen 

Michael & Dixi DM vinder Nordisk spor og kredsvinder 

Hanne & Agie kredspokal i Nordisk Skydd 

Anette & Mae – DM 2 plads i nordisk spor. 

Stort tillykke til jer alle  

 

3. Generalforsamlingen: Der vil kun blive serveret øl og sodavand grundet den stigende 

Corona smitte. Dagordnen til generalforsamlingen er godkendt og der er ingen 

indkommende forslag. 

Regnskabet & budget er gennemgået og godkendt 

 

4. Træning onsdag formiddag:   

Der har gentagende gange være henvendelser til bestyrelsen omkring forstyrrelse når 

onsdags formiddagsholdet har træningstid fra 9-12. 

DET SKAL RESPEKTERES AT DER ER HOLD PÅ BANEN. 

Kommer man på pladen når der er holdtræning skal der kommunikere med træneren til 

holdet om hvor på pladsen man kan være uden og genere. 

Der har været flere meldinger og henvendelser omkring dette problem og udsagn om at for 

eksempel Skydd ikke selv ønsker andre på banen når de træner – dette har bestyrelsen 

henvendt sig til Skydd omkring og de har bekræftet dette ikke er sandt – man må gerne 

være der under deres træning men man skal bare være indforstået med at der kan blive 

brugt for eksempel skud i deres træning. 

Bestyrelsen gør opmærksom på at der IKKE må forgå nogen formere for bidearbejde når 

der er andre hold på banen.  

 

5. Nyt fra træner udvalget: Ingenting 

6. Nyt fra Festudvalget: Ingenting  

7. Eventuelt: Irma forslår en robot plæneklipper til pladsen og undersøger pris. 

 


